

Association “Blooming members of Bordeaux Population Health”

The aim of the association is

- To integrate young researchers into the BPH;
- Strengthen **cohesion** between the centre's various teams;
- To **promote scientific research**.

Membership is open to :

All non-tenured staff of the center, whether you are an engineer, post-doctoral fellow, doctoral student, etc.

To join us, you can contact us by mail bbphasso@gmail.com !

We organise :

- Weekly seminars called “**Young Researcher Wednesdays**” or MJC, every Wednesday at noon!
- Seminars throughout the year, to discuss scientific subjects, research work and the prospects open to us as young researchers;
- Evening events to strengthen team cohesion within the BPH! Notably, monthly afterwork events with our partner, the BT Bar.



bbphasso@gmail.com



[Association BBPH](#)



[@bbphasso](#)



[Calendrier](#)



Digital Public
Health
Graduate Program

université
de BORDEAUX

**BORDEAUX
POPULATION
HEALTH** | Research
Center - U1219



Leadership Team



President

Ima



Secretary

Blondy



Vice-President

Science Team

Marie-Anne



Océane



Yvanna



BBPH

Communication Team

Auriane



Amélie



Finance Team

Floriane



Treasurer

Mélanie



Vice-Treasurer



Members of the association's executive committee



Léa Faure - President, PhD student in the BIOSTAT and LEHA teams

Blondy Kayembe Mulumba - Vice-President, PhD student in the LEHA team

Ima Bernada - Secretary, PhD student in the ELEANOR team

Floriane Samaria - Treasurer, PhD student in the ELEANOR team

Mélanie Huchon - Vice-Treasurer, Engineer in the SISTM team

Yvanna Simon - Co-Head of the Scientific Department, PhD student in the ACTIVE team

Océane Pic - Co-Head of the Scientific Department, Engineer in the ACTIVE team

Marie-Anne Pietrowski - Co-Head of the Scientific Department, PhD student in the LEHA team

Amélie Bouche - Co-Head of Communications, PhD student in the ACTIVE team

Auriane Gabaut - Co-Head of Communications, PhD student in the SISTM and BIOSTAT teams

Association “Blooming members of Bordeaux Population Health”

Le but de l’association est de

- Intégrer les jeunes chercheurs au sein du BPH;
- Renforcer la **cohésion** entre les différentes équipes du centre;
- **Promouvoir la recherche scientifique.**

L’adhésion est possible pour

Toutes les personnes non titulaires du centre BPH, que vous soyez ingénieur, doctorant, post-doctorant, etc.

Pour adhérer, contactez nous par mail bbphasso@gmail.com !

Nous organisons

- Des séminaires hebdomadaires appelés "**Mercredi des Jeunes Chercheurs**" ou MJC, tout les mercredi à 12h!
- Séminaires tout au long de l’année, pour discuter de sujets scientifiques, des travaux de recherche et des perspectives qui s’ouvrent à nous en tant que jeunes chercheurs ;
- Des soirées pour renforcer la cohésion d’équipe au sein du BPH ! Notamment des afterworks mensuels avec notre partenaire le BT bar.



Pôle Administratif



Léa

Présidente



Imma

Secrétaire



Blondy

Vice-président

Pôle Scientifique



Océane



Marie-Anne



Yvanna

BBPH

Pôle Communication



Auriane



Amélie



Floriane

Trésorière



Mélanie

Vice-trésorière

Pôle Trésorerie



Membres du bureau de l'association en 2024



Léa Faure - Présidente, doctorante dans les équipes BIOSTAT et LEHA

Blondy Kayembe Mulumba - Vice-Président, doctorant dans l'équipe LEHA

Ima Bernada - Secrétaire, doctorante dans l'équipe ELEANOR

Floriane Samaria - Trésorière, doctorante dans l'équipe ELEANOR

Mélanie Huchon - Vice-trésorière, ingénieure dans l'équipe SISTM

Yvanna Simon - Co-responsable du pôle scientifique, doctorante dans l'équipe ACTIVE

Océane Pic - Co-responsable du pôle scientifique, ingénieure dans l'équipe ACTIVE

Marie-Anne Pietrowski - Co-responsable du pôle scientifique, doctorante dans l'équipe LEHA

Amélie Bouche - Co-responsable de communication, doctorante dans l'équipe ACTIVE

Auriane Gabaut - Co-responsable de communication, doctorante dans les équipes SISTM et BIOSTAT